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ZÁPIS 

z 04. zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Děčín konaného 

dne 28.03.2023 v zasedací místnosti tajemníka, Mírové nám. 1175/5, Děčín IV 
 

Přítomni: 

 

• Ing. Ondřej Smíšek – předseda  

• Ing. Bc. Tomáš Brčák 

• Radek Dvořák 

• David Pešťák 

• Ing. Vojtěch Nádvorník  

• Jan Sklenář 

• Petr Toncar, DiS. 

 

• Blanka Řešátková – zapisovatelka 

 

 

Navržený program zasedání kontrolního výboru: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vánoční stromy – závěr 
4. Zoologická zahrada Děčín 
5. Problematika zápůjčky knih Národního muzea děčínskému zámku 
6. Různé 
 

K bodu č. 3 byl přizván tajemník magistrátu, Ing. Martin Kříž 

 
 
Bod č. 1 programu – Zahájení 
 
Předseda kontrolního výboru, Ing. Ondřej Smíšek, přivítal přítomné a zahájil zasedání 
ve 13:30 hod. Počtem přítomných členů byl kontrolní výbor usnášeníschopný.  
 
 
Bod č. 2 programu – Schválení programu 
 
Předseda kontrolního výboru, Ing. Ondřej Smíšek, seznámil přítomné členy s navrženým 
programem. Navržený program byl jednomyslně schválen. 
Hlasování: Pro: 7 

 
 
V průběhu projednávání bodu č. 3 odešel p. Petr Toncar, Dis. ve 14:05 hod. 
 
 
Bod č. 3 programu – Vánoční stromy – závěr 
 
Téma: Postavení a likvidace vánočních stromků za roky 2020, 2021, 2022 (zde vyjma 

likvidace).  Pracovní skupina: Ing. Bc. Tomáš Brčák, p. Radek Dvořák 

K jednání kontrolního výboru, na který byl přizván tajemník magistrátu, Ing. Martin Kříž. 
Ing. Smíšek avizoval členům KV ZM, že jemu a Ing. Bc. Brčákovi tajemník magistrátu zaslal 
materiál, který se týkal výstupu z auditu. Tento bude následně rozeslán všem členům 
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kontrolního výboru. Vzhledem k tomu, že pochybení byla nalezena, mělo by se v rámci sytému 
těmto pochybením zamezit a případně vyvodit i zodpovědnost jednotlivců, pokud se tato 
skutečnost prokáže.  
Ing. Martin Kříž, tajemník magistrátu, seznámil členy kontrolního výboru s dosavadními výsledky 
šetření.  Konstatoval, že v této chvíli toto téma nelze uzavřít, a to z důvodu, že termín pro 
vypořádání připomínek nevypršel. Kontrolní orgán vyjma jedné tyto připomínky shledal jako 
neoprávněné.  
V závěru bylo konstatováno, že došlo k porušení vnitřních směrnic. 
Hlasování o vzetí na vědomí informace p. tajemníka: Pro: 6 
 
 
Bod č. 4 programu – Zoologická zahrada Děčín 

 

Ing. Bc. Brčák spolu s p. Dvořákem informovali, že byli v zoo na místě, seznámili 

se s problematikou, podrobné informace předají na některém z následujících kontrolních 

výborů. 

 

 
Bod č. 6 programu – Problematika zápůjčky knih Národního muzea děčínskému zámku 
 
Téma: Problematika zápůjčky knih Národního muzea děčínskému zámku 
Kontrolní výbor diskutoval problematiku zápůjčky knih Národní muzea děčínskému zámku. 
Po proběhlé diskusi kontrolní výbor se rozhodl do příštího jednání kontrolního výboru této kauze 
věnovat a shrnout dostupné informace. Vzhledem k tomu, že kauza je zároveň řešena Policií 
České republiky, je z tohoto důvodu třeba posečkat na výsledek šetření. 
Kontrolní výbor určil pracovní skupinu ve složení Ing. Ondřej Smíšek a p. Jan Sklenář 
 
 
Bod č. 6 programu – Různé  
 
Ing. Bc. Brčák – K tématu úspora energií kontrolní výbor doporučil radě města v zápisu 

č. 2/2023 urychleně uvolnit finanční prostředky na akce, které podporují úsporu provozních 

výdajů.  

Navrhl prověřit, zda se rada města doporučením kontrolního výboru zabývala a tyto prostředky 

byly uvolněny  

 
Úkoly: 
Ing. Smíšek: Rozeslat zprávu tajemníka ostatním členům kontrolního výboru 
Ing. Smíšek: Prověřit, prověřit, zda se rada města doporučením kontrolního výboru zabývala, a 

zda finanční prostředky na akce, které podporují úsporu provozních výdajů, byly uvolněny  

 
 
Přítomní členové kontrolního výboru si stanovili, že další jednání kontrolního výboru se bude 
konat dne 25.04.2022 od 13:30 hod.  
 

Po vyčerpání všech bodů programu předseda Ing. Ondřej Smíšek zasedání v 15:15 hod. 

ukončil. 

 

Ing. Ondřej Smíšek  v. r. 

předseda KV ZM 

 

Zapsala: Blanka Řešátková 




